
ZAPISNIK NADALJEVANJA 3. SEJE  
Sveta Mestne občine Velenje 
Nadaljevanje 3. seje je potekalo v sejni dvorani Mestne občine Velenje, dne 15.4. 2019, s pričetkom ob 15. uri 
in zaključkom ob 15.45 uri. 
 
Nadaljevanje seje je vodil podžupan Peter DERMOL. 
 
Opravičili so se naslednji člani sveta: Mersad DERVIŠEVIĆ, Marjana Marija KOREN, Majda GABERŠEK, 
Tjaša ODERLAP, Andrej KMETIČ in Matej JENKO.  
 
Podžupan Peter DERMOL je ugotovil, da je od skupnega števila 33 članov sveta prisotnih 27 članov in je svet 
sklepčen.  
 
 
Člani sveta so za nadaljevanje 3. seje Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 2 in Prilogo h Glasilu 2/3  
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 

 
 
 
 
 

K 35. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvedbi Javnega razpisa za sofinanciranje socialnih in zdravstvenih programov in/ali 

projektov v Mestni občini Velenje v letu 2018 

 
Poročilo je predstavil Drago MARTINŠEK. 

 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 
 

K 36. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju programa za izboljšanje življenja invalidov v MOV za leto 2018 

 
Poročilo je predstavil Drago MARTINŠEK. 
 
Članica sveta mag. Dragica POVH je pohvalila vse dejavnosti in projekte, ki so bili izvedeni, ter izrekla 
zahvalo za dolgoletno dobro delo na tem področju.  

 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 
 

K 37. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvedbi javnega razpisa za sofinanciranje kulturnih programov in projektov v Mestni občini 

Velenje za leto 2018 
 
Poročilo je predstavil Drago MARTINŠEK. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 



K 38. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvedbi javnega razpisa za sofinanciranje mladinskih projektnih aktivnosti v Mestni občini 

Velenje za leto 2018 
 
 
Poročilo je predstavil Drago MARTINŠEK. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 
 

K 39. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvedbi javnega razpisa za sofinanciranje projektov mladih za dosego ciljev iz Lokalnega 

programa razvoja delovanja mladih v Mestni občini Velenje za leto 2018 
 
 
 
Poročilo je predstavil Drago MARTINŠEK. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 

K 40. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvedbi javnega razpisa za sofinanciranje programov/projektov/prireditev, ki niso predmet 

drugih financiranj iz proračuna Mestne občine Velenje za leto 2018 
 
 
Poročilo je predstavila mag. Saša SEVČNIKAR. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 

K 41. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju izbirne gospodarske javne službe javnega mestnega prevoza in integriranega 

posebnega linijskega prevoza učencev v MO Velenje od 1. 9. 2017 do 31. 8. 2018 
 
Poročilo je predstavil Boštjan ČOKL. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 

K 42. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju izbirne gospodarske javne službe upravljanje s parkirišči in z garažnimi hišami – 

modre cone v letu 2018 
 
 
Poročilo je predstavil Dejan VALENČAK. 
 



Član sveta Franc KOS je dejal, da je sicer lepo, ko se govori o prihodkih na parkomatih, vendar ali se kdaj 
vprašajo, kako je pa treba vzdrževati garažne hiše. Izpostavil je problematiko parkirne hiše pri zdravstvenem 
domu. Že dva dni ni dežja, pa je še vedno tam 5cm vode in ne moreš iz avta. Če kasirajo, je treba to tudi 
vzdrževati. Postavil je še vprašanje, ali redarska služba tudi spada pod njih.  
 
Anton BRODNIK je odgovoril, da se zavedajo problema te garaže in z njo nimajo sreče. Izvajalca vsak teden 
opozarjajo na napake v dilatacijah. Problem je, da iz zgornje ploščadi teče v spodnjo ploščad. Sedaj, ko so lepi 
dnevi, naj bi to z novimi materiali uredili.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 

K 43. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o dodeljenih državnih pomočeh v kmetijstvu v letu 2018 

 
Poročilo je predstavila mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 

K 44. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju lokalnega energetskega koncepta MOV za leto 2018 

 
Poročilo je predstavil Boštjan KRAJNC. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
 
 

K 45. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delovanju Zavoda Energetska agencija za Savinjsko, Šaleško in Koroško za obdobje od 

1.1.2018 do 31.12.2018 
 
Poročilo je predstavil Boštjan KRAJNC. 
 
Član sveta dr. Adnan GLOTIĆ je pohvalil direktorja in zaposlene. Poudaril je, da zavod pridobiva večino 
sredstev za svoje delovanje iz EU sredstev in iz tržne dejavnosti. Krediti se redno plačujejo, poslovanje je 
stabilno, zavod pa ponuja 14 mladim osebam zaposlitev in kot kaže bodo samo še rasli.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
Seja se je zaključila ob 15.45 uri.  
 
 
Pripravila: 
Aleksandra Forštner, univ. dipl. pol., l.r. 
 

župan Mestne občine Velenje 
Bojan Kontič 

 
po pooblastilu podžupan Peter DERMOL, l.r. 


